
Referat af forældrerådsmøde i Børnehuset Sættravej 2/11 2023: 

Deltagere: 

Cecilie  

Cecilie Marie  

Jess  

Katrine  

Richard  

Caroline  

Anna  

Pernille Hjortshøj Andersen, pædagogisk leder 

 

Fraværende: 

John  

 

1. Velkommen til nye 
medlemmer 

 

Caroline, Richard og Anne blev budt velkomne til forældrerådet. 

2. Noget fra sidst? 
 

Der har tidligere været talt om at lave et årshjul med 
arrangementer ud fra børnehavens årsplan. Anna laver et udkast, 
som medbringes til næste møde.  
Det aftales, at der skal være ca. 3 arrangementer om året. 
Halloween blev drøftet, som muligt arrangement – men der var 
enighed om, at det for mange børn kan være for uhyggeligt.  
 
Der blev talt om, hvor ofte rådet skal mødes og der var enighed om 
at mødes ca. hver 3. måned. De næste to datoer er: 
31/1 kl. 16.00-17.30 i Jagtstuen 
30/4 kl. 16.00-17.30 i Jagtstuen 
 

3. Status sommerfest 
  

Cecilie F. har lavet en tjekliste til brug for efterfølgende 
arrangementer. Det er vigtigt at der er tovholdere på, så 
opgaverne bliver delt ud. 
Invitationen skal ud tidligere. 
Det er okay at række ud til andre forældre i forhold til eks. at bage 
kage. 
Det er okay at rådets medlemmer ikke deltager i alle 
arrangementerne. 
 



4. Referat fra bestyrelsen 
4.1 Herunder bl.a. oplæg til     

feriesampasning 
 

Jess gennemgik referatet fra sidste bestyrelsesmøde jf. 
https://dagtilbud-syd.aula.dk/bestyrelsen/bestyrelsesreferater-
2023 
 

1. Pædagogisk dag: Det er besluttet at det er lederne i de 
forskellige huse, der beslutter om der tilbydes pasning i 
eget hus eller i andet hus. 

 
2. Feriesampaning skal fremadrettet være i alle huse. Det 

betyder at Sættravej også skal i andre huse i ferierne. 
 

3. Budget: der skal spares og bl.a. tidligere skolestart er i spil. 
 

4. Kommunalt frokosttilbud: var på daværende tidspunkt ikke 
afgjort. 

 

5. Nyt til bestyrelsesmøde i 
næste uge? 

 

Til mødet i næste uge, er der fra rådet et ønske om at det drøftes, 
hvordan de huse, der skal feriesampasse kan få et kendskab til 
hinanden og derigennem skabe tryghed for børnene. 
 

6. Diverse 
6.1 Madordning 
6.2 Børnemiljøvurdering 

 

Katrine har spurgt ind til info om og regler for madordningen 
(kræsne børn):  

1. Der arbejdes stadig på at finde en løsning på hvor maden 
skal komme fra. Det vil sandsynligt blive lavet i eget 
køkken, hvis muligt, men ellers er der kig på en mulig 
udbyder. Pernille melder ud så snart det er nyt. 

2. Der ingen regler og det er nyt for huset, så vi skal lære hen 
ad vejen. Men ingen børn skal være sultne og derfor vil der 
altid være brød som kan tilbydes, hvis barnet ikke kan lide 
maden. Erfaringerne viser at madglæde smitter, når børn 
spiser sammen. 

 
Katrine har spurgt til om børnemiljøvurderingen offentliggøres: 
Det gør den ikke da det er et pædagogisk redskab, som skal læses 
ud fra den kontekst den er lavet i og med den baggrundsviden 
personalet har om børnene. 
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